

**PATENT ASSIGNMENT**

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
EFFECTIVE DATE:	10/21/1997

**CONVEYING PARTY DATA**

Name	Execution Date
Nabil El Murr	10/21/1997

**RECEIVING PARTY DATA**

Name:	Gwent Sensors Ltd.
Street Address:	Monmouth House
Internal Address:	Mamhilad Park
City:	Pontypool
State/Country:	UNITED KINGDOM
Postal Code:	NP4 OHZ

**PROPERTY NUMBERS Total: 1**

Property Type	Number
Patent Number:	5272087

**CORRESPONDENCE DATA**

Fax Number: (801)537-1799  
*Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.*  
 Phone: 8015371700  
 Email: witt@mmlaw.com  
 Correspondent Name: Evan R. Witt  
 Address Line 1: 15 West South Temple, Suite 900  
 Address Line 4: Salt Lake City, UTAH 84101

NAME OF SUBMITTER:	Evan R. Witt
--------------------	--------------

Total Attachments: 3  
 source=P58478US#page1.tif  
 source=P58478US#page2.tif  
 source=P58478US#page3.tif

OP \$40.00 5272087

## CESSION

ENTRE LES SOUSSIGNES :

Nabil El MURR  
Citoyen  
2 Cours Sans Nom  
44000 NANTES - France

ci-après dénommé LE CEDANT

d'une part

et

Gwent Sensors Ltd  
Société de droit britannique  
Monmouth House  
Mamhilad Park  
Pontypool, NP4 OHZ  
Angleterre  
ci-après dénommée LA CESSIONNAIRE

d'autre part

A/ LE CEDANT est propriétaire des brevets dont les détails figurent à l'annexe aux présentes et qui sont désignés ensemble ci-après "BREVETS".

B/ LA CESSIONNAIRE déclare connaître l'objet des BREVETS précités et être d'accord pour en devenir cessionnaire aux conditions ci-après :

## ARTICLE 1

LE CEDANT vend, cède et transfère par les présentes à LA CESSIONNAIRE qui accepte, la propriété entière et tous les droits, sans exception ni réserve, que LE CEDANT détient sur les BREVETS pour toute leur durée légale, y compris le droit de poursuivre tout tiers en justice pour faits de contrefaçon qui auraient pu naître antérieurement à la présente cession et celui de continuer à son profit, mais à ses risques et périls, aux lieu et place du CEDANT toutes instances, tant en demande qu'en défense, relatives auxdits BREVETS.

## ASSIGNMENT

BETWEEN THE UNDERSIGNED :

Nabil El MURR  
2 Cours Sans Nom  
44000 NANTES - France

hereinafter called THE ASSIGNOR

of the one part

and

Gwent Sensors Ltd  
a British company  
Monmouth House  
Mamhilad Park  
Pontypool, NP4 OHZ  
England

hereinafter called THE ASSIGNEE

of the other part.

A/ THE ASSIGNOR is the owner of the patents details of which appear on the schedule attached hereto and which are altogether hereinafter named "PATENTS".

B/ THE ASSIGNEE declares to know the subject of the aforementioned PATENTS and to agree with becoming the assignee thereof at the following conditions :

## ARTICLE 1

THE ASSIGNOR hereby sells, assigns and transfers to THE ASSIGNEE which accepts, the full ownership and all the rights, without exception or reservation, that THE ASSIGNOR holds on the PATENTS for their whole life, including the right to sue any third party for infringements which could have taken place prior to the present assignment and the right to continue at its own benefit but at its risks and perils, in lieu and place of THE ASSIGNOR, any legal action, either as plaintiff or as defendant, relating to said PATENTS.

## ARTICLE 2

LE CEDANT ne garantit que l'existence matérielle des BREVETS cédés  
LA CESSIONNAIRE s'en rendant acquéreur à ses risques et périls.

## ARTICLE 3

LA CESSIONNAIRE pourra jouir et disposer des inventions objet desdits BREVETS comme chose lui appartenant à compter de la date de signature du présent acte.

## ARTICLE 4

La présente cession est consentie et acceptée moyennant l'attribution par LA CESSIONNAIRE au CEDANT de 20% du Capital de sa société dont les présentes constituent bonne et valable quittance.

## POUVOIRS

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un exemplaire signé de la présente cession pour son inscription auprès des Offices de Propriété Industrielle respectivement concernés.

Signé à Nantes

le 21/10/97

*(Signature)*

Nabil EL MURR

## ARTICLE 2

THE ASSIGNOR only guaranties the material existence of the assigned PATENTS, THE ASSIGNEE acquiring them at its risks and perils.

## ARTICLE 3

THE ASSIGNEE will dispose of the inventions subject of the PATENTS as its belonging as from the date of signature of the present deed.

## ARTICLE 4

The present assignment is granted and accepted in consideration of the grant by THE ASSIGNEE to THE ASSIGNOR of 20% of the Assets of its company the receipt of which is hereby acknowledged.

## POWERS

All powers are given to anyone holding an executed copy of this assignment for its recordal at the Offices of Industrial Property concerned respectively.

Signed at Nantes

on 21/10/97

*(Signature)*

Gwent Sensors Ltd

R. W. PITTSOM

By  
Title

DIRECTOR

Cession 1658ANNEXELISTE DES BREVETS CEDES  
SCHEDULE OF ASSIGNED PATENTS

Pays Country	No. Dépôt Appl. N°	Date Dépôt Filing date	No. accord ou publ. Grant/Publ. N°	Titre Title
FRANCE	88 05245	20.04.88	2 630546	Electrode enzyma- tique et son procédé de prépa- ration
EUROPE	89905122.1	19.04.89	0 409896B1	Electrode enzyma- tique et son procédé de prépa- ration
USA	598,660	19.04.89	5272087	Enzymatic elec- trode and its preparation method